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Érkezett : 2005 JAN 19.

„Mikor kerül bevezetésre az ingyenes jogosítvány?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján
kérdést kívánok benyújtani Dr. Göncz Kinga ifjúsági, családügyi, szociális és
esélyegyenlőségi miniszter asszonyhoz . Akérdésre a választ írásban kérem.

Tisztelt Miniszter Asszony!

Kérem, tájékoztatni szíveskedjék a következőkről:

I .) Kormányzati, kormánypárti politikusok tettek-e ígéretet arra, hogy a fiatalok számára
ingyenessé válik a gépjárművezetői engedély megszerzése?

2.) Mit tett az elmúlt két és fél évben a Kormány az ingyenes jogosítvány bevezetése
érdekében?

3 .) 2005-ben milyen összegű forrás el rendelkezésre az ingyenes jogosítvány bevezetése
érdekében? Ezeket a forrásokat mely fejezetek, mely előirányzatai tartalmazzák?

4.) Kezdeményezett-e Ön az ingyenes jogosítvány bevezetése érdekében kormányzati
lépéseket? Készít-e erre vonatkozó előterjesztéseket az ICSSZEM?

5.) Kívánja-e tájékoztatni a fiatalokat az ingyenes jogosítvány bevezetéséről, illetve
annak esetleges elmaradásáról?

Várom válaszát!

Budapest, 2005 . január 18 .

Tisztelettel:

Írásbeli kérdés

Szala erenc


	page 1

